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北京市外国留学生奖学金——北航自费外国留学生奖学金申请表(研究生在校生)
Application Form for Self- Supported Foreign Students Scholarship of Beihang University
Postgraduates
北京市外国留学生奖学金——北航自费外国留学生奖学金申请表(研究生在校生)
Application Form for Self- Supported Foreign Students Scholarship of Beihang University
Postgraduates

	请申请人用中文或英文填写此表格。请用电脑打印或用蓝色或黑色钢笔认真书写表格内容。请在所选项框内划‘X’表示。

Please complete the form in Chinese or English. If the form is not filled in on PC, please write legibly in black or blue ink. Please indicate with ‘X’ in the blank chosen.

	

	姓名

Name
	(as in your passport)
	PHOTO

	国籍

Nationality
	
	出生日期

Date of Birth
	     /Y   /M   /D
	□Male  □Female
	

	学生类别

Status
	□硕士研究生/Master’s Degree Candidate    □进修生/General Scholar

□博士研究生/Doctor’s Degree Candidate
	

	所在院系

School or Dept.
	
	学号
Student ID
	
	

	专业

Specialty
	
	计划学习时间

Duration
	From      /Y    /M to     /Y    /M

	电话号码

Telephone No
	
	电子邮箱

E-mail
	

	上学年奖学金额度(学费)/Scholarship Type Last Academic Year（Tuition Fee）

  
	□100%   □50%  □20%   □ 0  □其他（other）_____________

	个人陈述,请打印或用印刷体填写（如需要，可加附页）

Personal Statement with print or in block letter( attached pages if needed)



	签名/Signature：               日期/Date：      /Y     /M    /D 

	科研成果及发表论文著作（请附论文检索号、论文首页、获奖证书复印件。论文必须为第一作者或第二作者，发表时间以上一年5月1日至当年4月30日为准）

Achievements in Scientific Research and Published Papers (Attach Index, Homepage of paper and Copy of certificates. First or Second Author are required. Publication shall be from May 1st of the previous year to Apr. 30th of this year.)

	申请人签名/Signature of Applicant：               日期/Date：      /Y     /M    /D 

	导师审核与推荐意见(可用中文填写)
Opinion of Supervisor


	导师签名/Signature：               日期/Date：      /Y     /M    /D 

	院系推荐意见(可用中文填写)
Remarks of School/ Department

	盖章/Seal：               日期/Date：      /Y     /M    /D 

	所修全部课程成绩（本栏由国际学院教学办公室提供，并加盖国际学院教学章）

Results of Courses Taken in this Academic Year ( To be Provided by Educational Section of International School)








Form206 — 1
Form206 — 2

[image: image1.jpg]